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INTERPELACJA

Jaki był cel sprzedaży boiska przy „R O L N IC Z K U ” skoro było wiadom o że środki ze 
sprzedaży przejmie kom ornik  ?
Jaką kwotę pozyskał pow iat ze sprzedaży boiska przy „R O L N IC Z A K U ”?
Jaka była kwota podatku VAT do odprowadzenia do Urzędu Skarbowego od tej 
transakcji, a jaką  kwotę podatku VAT Powiat Słubicki odprowadził do właściwego 
Urzędu Skarbowego?
Proszę podać datę przekazania środków do Urzędu Skarbowego oraz sposób 

ewidencji księgowej. Jeżeli VAT nie został zapłacony to dlaczego, i jaką  kwotę 
odsetek będzie należało zapłacić, za opóźnienie w zapłacie?
Czy w tym przypadku zobow iązanie wykazano w sprawozdaniach finansowych?

Czy zdaniem Starosty działania poprzedniego Zarządu ze sprzedażą boiska 
„RO LN ICZA K U  ” były gospodarne czy też były działaniem na szkodę powiatu? 
Jeżeli były nieracjonalne to czy obecny Starosta zam ierza zawiadom ić o tym 
właściwe organy ścigania?

Zarząd Powiatu z ów czesnym  starostą obiecywali w ybudow anie nowego boiska przy 
„RO LN ICZA K U  ”
Kiedy Zarząd ogłosi przetarg na budowę boiska ?
Obecnie uczniowie CK Z i U i niepełnosprawne dzieci ze Specjalnego Ośrodka 
Szkolno -  W ychow aw czego pozostali bez boiska .
Na obecnych wyasfaltow anych boiskach nie m ożna prowadzić lekcji WF - 

SANEPID nie dopuszcza.

Czy też m łodzież i nauczyciele szkoły zostali oszukani?

Co Zarząd Powiatu zam ierza z tym zrobić?
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Jaka była kwota podatku VAT do odprowadzenia do Urzędu Skarbowego od tej 
transakcji, a jaką  kwotę podatku VAT Powiat Słubicki odprowadził do właściwego 
Urzędu Skarbowego?
Proszę podać datę przekazania środków do Urzędu Skarbowego oraz sposób 

ewidencji księgowej. Jeżeli VAT nie został zapłacony to dlaczego, i jaką  kwotę 
odsetek będzie należało zapłacić, za opóźnienie w zapłacie?
Czy w tym przypadku zobow iązanie wykazano w sprawozdaniach finansowych?

Czy zdaniem Starosty działania poprzedniego Zarządu ze sprzedażą boiska 
„R O LN IC Z A K U  ” były gospodarne czy też były działaniem na szkodę powiatu? 
Jeżeli były nieracjonalne to czy obecny Starosta zamierza zawiadom ić o tym 
właściwe organy ścigania?

Zarząd Powiatu z ów czesnym  starosta obiecywali wybudowanie nowego boiska przy 
„RO LN ICZA K U  ”
Kiedy Zarząd ogłosi przetarg na budowę boiska ?
Obecnie uczniowie CK Z i U i niepełnosprawne dzieci ze Specjalnego Ośrodka 
Szkolno -  W ychow aw czego pozostali bez boiska .
N a obecnych wyasfaltowanych boiskach nie m ożna prowadzić lekcji WF - 
SANEPID nie dopuszcza.

Czy też m łodzież i nauczyciele szkoły zostali oszukani?

Co Zarząd Powiatu zam ierza z tym zrobić?
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Odpowiadając na Pani zapytania (mylnie nazwane interpelacją), przekazane
dwoma pismami z 26 i 27 lutego br. o jednakowej treści, informuję, co następuje:

1. Decyzję o sprzedaży boiska podjęła Rada Powiatu poprzedniej kadencji 
na podstawie uchwały Nr XXX/126/16 z dnia 4 października 2016 r., której 
wykonanie powierzyła Zarządowi Powiatu. Środki uzyskane ze sprzedaży posłużyć 
miały m.in. na zapewnienie wkładu własnego niezbędnego przy realizacji projektu 
dot. utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego i szeroko 
pojętego szkolnictwa zawodowego technicznego, które pozwoliłoby kształcić 
specjalistów na potrzeby lokalnego rynku pracy, a także zmodernizowanie 
istniejącej infrastruktury oświatowej.

2. Z tytułu zbycia nieruchomości Powiat uzyskał dochód netto w kwocie 2.323.000 zł.
3. Kwota podatku VAT należnego od ww. transakcji wyniosła 534.290 zł i w takiej 

wysokości została odprowadzona do Urzędu Skarbowego w Słubicach 29 stycznia 
2019 r. Zapłatę zaksięgowano w następujący sposób: w księgach Powiatu 
Słubickiego Konto Wn 224/06 (Rozrachunki z Urzędem Skarbowym z tyt. podatku 
VAT), Konto Ma 133/01/01 (Rachunek budżetu -  rachunek podstawowy) oraz zapis 
równoległy w Starostwie Powiatowym w Słubicach -  Konto Wn „225/2/0 
(Rozrachunki z Urzędem Skarbowym z tyt. VAT), Konto Ma „130/1/3” (Rachunek 
bieżący jednostki - Dochody - podatek VAT od dochodów).

4. Zadaniem obecnego Zarządu nie jest dokonywanie oceny działań organu 
wykonawczego poprzedniej kadencji. Takiej oceny dokonuje komisja 
rewizyjna oraz każdorazowo rada powiatu rozpatrując sprawozdanie finansowe 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Słubickiego za dany rok 
oraz podejmując decyzję w sprawie udzielenia absolutorium.

5. Czynności w sprawie udzielenia zamówienia na budowę boiska zostaną 
podjęte w przypadku pojawienia się możliwości finansowych, pozwalających 
na zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na ten cel.
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Otrzymują:
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Słubice, dnia*H:Q lutego 2019 r.

Starostwo Powiatowo
w Słubicach Pan

Leszek Józef Bajon 
Starosta Słubicki

za pośrednictwem 
Wiesława Kołoszy
Przewodniczącego Rady Powiatu Słubickiego

INTERPELAGA -  ZAPYTANIE

Na podstawie § 22 ust. 1 Statutu Powiatu Słubickiego składam poniższą interpelację.

Zaniepokojona sytuacją finansową Powiatu proszę o wyjaśnienie następujących kwestii.

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 18.01.2019 r. podjął uchwałę 

dotyczącą Powiatu Słubickiego, z której wynika że Powiat został wezwany do działań 

oszczędnościowych, restrukturyzacyjnych oraz wskazał dla Rady Powiatu Słubickiego i Zarządu 

Powiatu potrzebę wdrożenia programu restrukturyzacyjnego. Co się w tej sprawie dzieje?

Dlaczego skoro w styczniu była sesja na której nie odniósł się Pan Starosta do zaleceń 

Regionalnej Izby Obrachunkowej? Mamy prawo oczekiwać, że w informacji z działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym będzie Pan przedkładał rzetelne informacje o ważnych sprawach 

dla Powiatu. W uchwale RIO jest zapisane, że prowadził Pan korespondencję w sprawie sytuacji 

finansowej Powiatu, są nawet cytaty z Pana pism. Dlaczego o tym radni nie są informowani?

Na sesji, na której został Pan wybrany starostą powiedział Pan, że demokracja została 

obroniona. Czy tak ma wyglądać ta demokracja? W poprzedniej kadencji Pana poprzednik zlecił 

za ok. 50 tys. zł opracowanie programu ostrożnościowego dla Powiatu. Czy została zapłacona faktura 

za ten program? Czy firma dotrzymała terminu wykonania zadania? Jeżeli program został 

opracowany to proszę o jego zaprezentowanie, jeżeli nie został to proszę o informację czy obciążono 

firmę karami i odsetkami za niewykonanie zadania?

Niestety szukając informacji o pracy kierowanego przez Pana Zarządu Powiatu nie znalazłam 

protokołów z posiedzeń Zarządów. Są tylko protokoły z sesji Rady. Proszę o informację dlaczego nie 

są publikowane protokoły z obrad Zarządu Powiatu? Kiedy Zarząd Powiatu zajął się problemami 

wskazanymi w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18.01.2019 r.?
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INTERPELAGA -  ZAPYTANIE

Na podstawie § 22 ust. 1 Statutu Powiatu Słubickiego składam poniższą interpelację.

Zaniepokojona sytuacją finansową Powiatu proszę o wyjaśnienie następujących kwestii.

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 18.01.2019 r. podjął uchwałę 
dotyczącą Powiatu Słubickiego, z której wynika że Powiat został wezwany do działań 
oszczędnościowych, restrukturyzacyjnych oraz wskazał dla Rady Powiatu Słubickiego i Zarządu 
Powiatu potrzebę wdrożenia programu restrukturyzacyjnego. Co się w tej sprawie dzieje?

Dlaczego skoro w styczniu była sesja na której nie odniósł się Pan Starosta do zaleceń 
Regionalnej Izby Obrachunkowej? Mamy prawo oczekiwać, że w informacji z działalności Zarządu 
Powiatu w okresie międzysesyjnym będzie Pan przedkładał rzetelne informacje o ważnych sprawach 
dla Powiatu. W uchwale RIO jest zapisane, że prowadził Pan korespondencję w sprawie sytuacji 
finansowej Powiatu, są nawet cytaty z Pana pism. Dlaczego o tym radni nie są informowani?

Na sesji, na której został Pan wybrany starostą powiedział Pan, że demokracja została 
obroniona. Czy tak ma wyglądać ta demokracja? W poprzedniej kadencji Pana poprzednik zlecił 
za ok. 50 tys. zł opracowanie programu ostrożnościowego dla Powiatu. Czy została zapłacona faktura 
za ten program? Czy firma dotrzymała terminu wykonania zadania? Jeżeli program został 
opracowany to proszę o jego zaprezentowanie, jeżeli nie został to proszę o informację czy obciążono 
firmę karami i odsetkami za niewykonanie zadania?

Niestety szukając informacji o pracy kierowanego przez Pana Zarządu Powiatu nie znalazłam 
protokołów z posiedzeń Zarządów. Są tylko protokoły z sesji Rady. Proszę o informację dlaczego nie 
są publikowane protokoły z obrad Zarządu Powiatu? Kiedy Zarząd Powiatu zajął się problemami 
wskazanymi w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18.01.2019 r.?
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Odpowiadając na Pani zapytania, przekazane dwoma pismami z 26 lutego br. 
o jednakowej treści (złożonymi do tut. Starostwa 26 i 27 lutego br.) informuję, 
co następuje:

Na podstawie wskazań i zaleceń (a nie wezwań) określonych w opiniach 
wydawanych przez Składy Orzekające Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze Zarząd Powiatu w dniu 6 lipca 2017 r. podjął uchwałę w sprawie przystąpienia 
do opracowania programu postępowania ostrożnościowego. Zamówienie w tej kwestii 
zostało udzielone podmiotowi zewnętrznemu na podstawie umowy zawartej 
28 sierpnia 2017 r. Opracowanie programu zostało podzielone na VI etapów, 
z czego IV zostały już wykonane (w terminach określonych w umowie) i wypłacono 
za nie wynagrodzenie. Po przekazaniu przez wykonawcę dokumentów dot. kolejnych 
etapów program zostanie zaprezentowany radnym.

W kwestii dot. odniesienia się przeze mnie na sesji w dniu 29 stycznia br. 
do zaleceń Regionalnej Izby Obrachunkowej zwracam uwagę, iż poinformowałem 
radnych o złożeniu wyjaśnień do Prezesa Izby i możliwości zapoznania się z ich 
treścią, jednak żaden radny nie skorzystał z tej propozycji. Wskazania i zalecenia Izby 
są na bieżąco konsultowane i omawiane m.in. podczas posiedzeń Kolegium Izby 
w dniach 19 lutego i 6 marca br.

W kwestii braku publikacji protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu informuję, 
że taki obowiązek nie został przewidziany ani w ustawie o samorządzie powiatowym, 
ani w ustawie o dostępie do informacji publicznej.
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Starosta Powiatu Słubickiego 
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Powiatu Słubickiego

INTERPELACJA

Po wygaszeniu szkół w Zespole Szkół Ekonom icznych w Ośnie Lubuskim do 
budżetu Powiatu wpłynie mniejsza kwota subwencji oświatowej, a koszty 
utrzymania budynku, administracji i obsługi pozostaną na podobnym  poziomie.

W jaki sposób Zarząd Powiatu zam ierza zrekom pensow ać utratę dochodów 
subwencji?
Po wygaszeniu szkół w „E K O N O M IK U  ” ile Powiat będzie dokładał do 
M łodzieżowego Ośrodka Socjoterapii?

Czy przygotowując uchwały Zarząd Powiatu dokonał takiej kalkulacji i czemu nie 
jesteśm y o tym informowani?

Ilu w ychow anków  musi mieć MOS, aby powiat nie dokładał do tej działalności? 
Proszę o wyliczenia. ???????

Brak przygotowanych kalkulacji oznacza niewłaściwe przygotowanie tem atów na 
dzisiejszą Sesję R ad y
Radni rozpatrując uchwały m uszą mieć dokładne wyliczenia.

Co Zarząd Powiatu zamierza zrobić aby nie dokładać do funkcjonowania
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii?

Starostwo Powiatowe QlO 
w Słubicach .. ^
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INTERPELACJA

Po wygaszeniu szkół w Zespole Szkół Ekonom icznych w Ośnie Lubuskim  do 
budżetu Powiatu w płynie mniejsza kwota subwencji oświatowej, a koszty 
utrzymania budynku, administracji i obsługi pozostaną na podobnym  poziomie.

W jaki sposób Zarząd Powiatu zam ierza zrekom pensow ać utratę dochodów  
subwencji?
Po wygaszeniu szkół w „E K O N O M IK U  ” ile Powiat będzie dokładał do 
M łodzieżowego O środka Socjoterapii?

Czy przygotowując uchwały Zarząd Powiatu dokonał takiej kalkulacji i czemu nie 
jesteśm y o tym  inform owani?

Ilu w ychow anków  musi mieć MOS, aby powiat nie dokładał do tej działalności? 
Proszę o wyliczenia. ???????

Brak przygotow anych kalkulacji oznacza niewłaściwe przygotowanie tematów na 
dzisiejszą Sesję Rady.
Radni rozpatrując uchwały m uszą mieć dokładne wyliczenia.

Co Zarząd Powiatu zamierza zrobić aby nie dokładać do funkcjonowania
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii?
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Odpowiadając na Pani zapytania (mylnie nazwane interpelacjami), przekazane dwoma 
pismami z 26 i 27 lutego br. o jednakowej treści, przekazuję następującą informację.

Utratę części subwencji oświatowej - spowodowaną likwidacją Technikum w Zespole 
Szkół Ekonomicznych w Ośnie Lub. - zamierza się zrekompensować poprzez zwiększenie 
liczby wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii.

Po rozwiązaniu ww. Zespołu powiat będzie dokładał do działalności Ośrodka 
ok. 700 tys. zł, przy czym kwota ta może ulec obniżeniu, ponieważ zależna jest od aktualnej 
liczby wychowanków. Ponadto corocznie wysokość subwencji wzrasta z uwagi na wzrost 
kwoty bazowej i wskaźnika korygującego.

Stosowne kalkulacje były poczynione w poprzedniej kadencji, gdzie Zarząd i Rada 
Powiatu uznały utworzenie Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii za najkorzystniejsze 
rozwiązanie pozwalające na efektywne i racjonalne wykorzystanie bazy lokalowej Zespołu 
Szkół Ekonomicznych, zachowanie miejsc pracy dla nauczycieli i uzyskanie wyższej 
subwencji, która na jednego wychowanka Ośrodka jest 6,5 razy większa niż na jednego 
ucznia Zespołu. Projekty uchwał przedłożone na VI sesję dot. likwidacji szkół wchodzących 
w skład Zespołu i rozwiązania tego Zespołu wynikają wyłącznie z kontynuacji działań 
przyjętych w poprzedniej kadencji.

Subwencja oświatowa, jaką powiat otrzymał w br. z przeznaczeniem na Zespół Szkół 
Ekonomicznych, wyniosła ogółem 1 164 406,43 zł, w tym:

1. Technikum - 88 230,38 zł (za okres od 01.01. do 31.08.2019 r.)
2. MOS - 1 067 431,10 zł (za okres od 01.01.do 31.12.2019 r.)
3. Schronisko - 8 744,96 zł (za okres wakacyjny: lipiec i sierpień 2019 r.).

(Subwencja na 2-letnią Szkołę Policealną dla Dorosłych nie jest przyznawana od roku 
szkolnego 2008/2009 -  ze względu na brak osób zainteresowanych kształceniem w tej 
jednostce).
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Poniżej przedstawiam kalkulację podziału subwencji oświatowej dla Zespołu Szkół 
Ekonomicznych (kwota bazowa na 1 ucznia - 5568,5657 zł, wskaźnik korygujący Di 
- 0,981508942):

LP Kalkulacja metryczki na 2019 r. Uczniowie
uśredniona

waga kwota

1. Liczba uczniów i młodzieży 33,2034 1 181 476,40
2. w tym technikum 12,2034 1 66 698,87
3. P9 uczniowie szkół 

ponadgimnazjalnych
12,2034 0,082 5 469,31

4. w tym technikum 5 469,31
5. P16 -  uczniowie szkół 

zawodowych D
12,2034 0,23 15 340,74

6. w tym technikum 15 340,74
7. P47 -  uczniowie szkół 

ponadpodstawowych
11 0,012 721,46

8. w tym technikum 721,46
9. P1 - uczniowie szkół 

podstawowych wieś
21 0,4 45 911,02

10. P4 -  uczniowie niepełnoletni 
i niedostosowani

21 1,4 160 688,55

11. P56 -  wychowankowie 
MOS/SOSW

21 6,5 746 053,99

12. P61 -  schronisko młodzieżowe 80 0,02 8 744,96

Razem subwencja - - 1 164 406,43
W tym technikum - - 88 230,38

Subwencja dla Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii na dany rok szkolny naliczana jest 
w stosunku do liczby wychowanków wg stanu na 30 września poprzedniego roku. 
Zwiększenie liczby wychowanków do min. 60 pozwoli na naliczenie subwencji w wysokości 
pozwalającej na sfinansowanie działalności Ośrodka bez konieczności dokładania środków 
z budżetu powiatu.
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